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Styrelseprotokoll Älvnäs vägförening fört: 2018-04-12 
	
Närvarande:	Ordföranden:	Hans	Christiansen,	Vägfogde:	Royne	Carlsson,	Kassör:	Anders	
Overland,	Suppleant:	Jennie	Björk,	Suppleant: Michael	Bergman	
	
Frånvarande:		
Sekreterare:	My	Blomqvist	Olsberg,	Markfogde:	Martin	Forsslund	
	
Föregående	protokoll:			
Inget	utestående.		
	
Ekonomifrågor:	
Budgeten	i	balans.		
	
Vägfrågor:	
Asfaltering	av	Svartmesvägen	och	en	bit	av	Rödhakevägen	kommer	att	ske	under	nästkommande	
vecka.	Även	pott-hål	i	området	kommer	att	bli	ifyllda	i	samband	med	detta	arbete	samt	en	
justering	av	farthinder	vid	ängen.	Det	noteras	även	att	möjligheter	att	skapa	en	trottoar	mellan	
Lindkvists	hörna	och	Flugsnapparvägen	undersöks.	
	
Vi	noterar	även	att	vi	är	ytterst	glada	att	moped-hastigheter	består	i	lugnare	takt	och	att	vi	tycker	
oss	skönja	en	lugnare	och	mer	korrekt	hastighet	för	alla	fordon,	dock	med	vissa	tråkiga	undantag.	
Det	är	viktigt	för	säkerheten	för	alla	i	Älvnäs	att	hastighetsbegränsningar	följs.	
Mopedhastighetskampanjen	förra	året	syftade	till	att	vi	alla	hjälper	till	att	informera	för	att	
justera	hastighetsavvikelser	och	vi	är	glada	att	vi	alla	fortsatt	hjälps	åt	med	detta	för	ett	säkert	
Älvnäs.		
	
Markfrågor:	
Vissa	leriga	ytor	i	lekparken	kommer	skärmas	av	för	att	låta	gräset	växa	upp	igen.	Trappan	vid	
fårhagen	kommer	byggas	inom	kort.	Vi	kommer	också	att	titta	på	en	upprensning	av	växtlighet	
utmed	stora	fårhagen	mot	Domherrevägen.	
	
Under	städdagen	kommer	endast	en	liten	eld	finnas	för	möjlighet	av	bränning	av	skräp	som	
genereras	i	samband	med	städdagen.	
I	år	kommer	Älvnäs	inte	att	ha	en	Valborgsbrasa.	

	
Övrigt:	
Nästa	möte:	ej	bestämt	ännu	
	
Vid	protokollet	 	 	 	 	 Justeras:	
	
	
Jennie	Björk	 	 	 	 	 													Hans	Christiansen	


